
Reading V81 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/186/2021_2022_Reading_V8_

c10_186754.htm 第1篇还好，是讲火山爆发的。第2篇是讲什么

工作环境和什么居住环境的。第3篇是讲天才的。 第一篇： is

about volcano, 开始4个heading，笑4了，1.general introduce of

the calamity volcano brought 2: the danger of volcano 3: different

types of eruption/volcano? 4: unpredictability of volcano then cames

the Question, u can find the answer in Section C, haha! 1 by 1, just

follow the order ya. then a gap fill-in, is also easy, but the answer in

several section,u need a rough skimming, the 1st one i forget,the 2nd

is magma, the the followings are in section 3, such as western

india,link of fire la~~~~ etc... 第二篇: the relationship between

space &amp. power,the whole passage is divided in 3 sections, the 1st

1 is sth about big boss, the higher the position, the secluded from the

public,什么越是下层员工越直面顾客啦，university teacher has

more freedom than the secretary,老板不愿让员工在家上班是因

为他会没了管人的感觉，操！etc.. section 2 is about personal

living space, sth about :the more money he got ,the more likely he

decorate his house, or moving to some old place? to showing off! (is

dim now) section 3 is sth about: rich companies like to work in the

higher and higher buildings, or downtown,....the question about this

passage is at 1st 0select 从6，7个例中选3个文中提到的factors,

then,sorry,cant remember la~~anyway the 第一篇第二篇 in no way

diff,第1篇要眼快心细，第二篇要通读一下全文！理解万岁！

！！ 第三篇：开头又是5道笑4人题：peoples thoughs about

genius in 19 century, all the answers just in the paragraph 2,but 2-3



from the 5 not so directly, needs 2nd though! but its easy,if u cant

grasp these 5 points, @@@@@... then comes the daming

TRUE/FALSE/NOT GIVEN, olala~~~ i really hate this kind of type

because of my poor reasoning ability, 对就是对，错就是错，没给

就是没给，MD没给的标准我到现在都没能弄明白，4了，丢

大分了~~~~ 不少人都来不及做。配对的题特别多。判断题也

不少。（1）VOCANO，有SUMMARRY题，MATCHING （2

）POWER AND SPACE，讲空间是人的权利大小的象征。

有MATCHING，MULTIPLE CHOISES （3）GENIUS，几乎

全部是判断题！！ 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接

下载。详细请访问 www.100test.com 


